



Community Information and Comment Session

Proposed Plan of Subdivision applications

Riverside South Development Corporation, Claridge Homes and 2356349 Limited Partnership – see attached location map

You are invited to attend a public meeting regarding these applications on:

Tuesday February 13, 2018

6:30 to 8:30 p.m.

Rideauview Community Centre, Hall D (4310 Shoreline Drive)

Do you want to find out more about these Plan of Subdivision applications submitted by Riverside South Development Corporation, Claridge Homes and 2356349 Limited Partnership? If so, attend this information session and have your say.

Riverside South Development Corporation subdivision is located at part of 4650 Spratt Road, 4800 Spratt Road and an unaddressed parcel between River Road and Southbridge Road, City file number **D07-16-17-0023**

Claridge subdivision is located at 807 River Road and 4720 Spratt Road, City file number **D07-16-17-0032**

2356349 Limited Partnership subdivision is located at part of 673 Rideau Road, City file number **D07-16-17-0024**

Visit ottawa.ca/devapps to see the proposals.

For additional information, please contact:

Wendy Tse
Planning, Infrastructure and Economic Development Department
Tel: 613-580-2424, ext. 12585
E-mail: wendy.tse@ottawa.ca

Séance d'information et consultation auprès de la collectivité

Demandes de plan de lotissement proposées

Riverside South Development Corporation, Claridge Homes and 2356349 Limited Partnership – voir carte du site ci-jointe

Vous êtes invités à assister à une réunion publique concernant ces demandes :

Le mardi 13 février 2018

18:30 h à 20:30 h

**au Centre communautaire Rideauview, dans la salle D
(4310, promenade Shoreline)**

Vous aimeriez en savoir davantage sur les demandes de plan de lotissement que Riverside South Development Corporation, Claridge Homes and 2356349 Limited Partnership ont soumises? Si oui, venez assister à cette séance d'information et exprimez-vous sur ce sujet.

Le lotissement Riverside South Development Corporation se trouve au partie du 4650, chemin Spratt, 4800, chemin Spratt et une parcelle sans adresse officielle entre le chemin River et la rue Southbridge, Numéro de dossier municipal **D07-16-17-0023**

Le lotissement Claridge se trouve au 807, chemin River et 4720, chemin Spratt, Numéro de dossier municipal **D07-16-17-0032**

Le lotissement 2356349 Limited Partnership se trouve au partie de 673, chemin, Numéro de dossier municipal **D07-16-17-0024**

Veillez vous rendre sur le site **ottawa.ca/demdam** si vous désirez consulter les propositions.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec:

Melanie Gervais

Direction générale de la planification, de l'infrastructure et du développement économique

Tél: 613-580-2424, poste 24025

Courriel: melanie.gervais@ottawa.ca



Ottawa

D07-16-17-0023	D02-02-17-0118	18-0067-X
D07-16-17-0024	D02-02-17-0091	
D07-16-17-0032		

LOCATION MAP / PLAN DE LOCALISATION
 ZONING KEY PLAN / SCHÉMA DE ZONAGE
 PLAN OF SUBDIVISION / PLAN DE LOTISSEMENT

I:\CO\2018\Zoning_Sub\River_Spratt

©Parcel data is owned by Teranet Enterprises Inc. and its suppliers
 All rights reserved. May not be produced without permission.
 THIS IS NOT A PLAN OF SURVEY.

©Les données de parcelles appartiennent à Teranet Entreprises
 Inc. et à ses fournisseurs.
 Tous droits réservés. Ne peut être reproduit sans autorisation.
 CECI N'EST PAS UN PLAN D'ARPENTAGE.

REVISION / RÉVISION - 2018 / 01 / 18

**4650, 4720 4800 Spratt Road, Part of 673 River Road,
 807 River Road and unaddressed parcel pin 043301455/
 4650, 4720, 4800 chemin Spratt, partie de 673 chemin River,
 807 chemin River et parcelle sans adresse pin 043301455**

